
Protokół Nr 13/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  25.10.2017 r. godz. 14.30, sala  Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :  

1. Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  przyjęcia  protokołu Nr  12/17  z  dnia
19.09.2017 r.

2. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na
2017r.– proj. nr 4.

3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na
2017r.– proj. nr 5.

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XLV/562/17  Rady
Miejskiej w Pabianicach z dnia 17 sierpnia 2017r. w sprawie podwyższenia kapitału
zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Pabianicach – proj. Nr
7.

5. Zaopiniowanie  aneksu  Nr  11   do  porozumienia   komunalnego  w  sprawie
międzygminnej komunikacji tramwajowej – (aneks  do wglądu w Biurze Rady ) .

6. Sprawy różne
                                                                                       

 Ad. 1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu. Nr 12/17 z dnia 19.09.2017 r.
Nie było uwag do porządku i protokołu, przyjęto.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekty uchwał:

Ad.2
Zaopiniowanie   projektu uchwały   w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.– 
proj. nr 4.  (zał nr 2).
uzasadnienie- Dokonuje się zmian w ramach wydatków majątkowych: - zwiększa się o
15.000  zł  zadanie  „Modernizacja  pomieszczeń  szpitalnych  dla  potrzeb  WTZ”,  -
zwiększenie  o  kwotę  185.000  zł  zadanie  „Przebudowa  chodnika  z  budową  drogi  dla
rowerów w ul. Nawrockiego od wjazdu na parking do istniejącej ścieżki rowerowej w ul.
Walter  Jankego”.  Powyższe  środki  pochodzą ze  zmniejszenia  na zadaniach:  „Budowa
boiska – Szkoła Podstawowa nr 13”, „Budowa boiska – Szkoła Podstawowa nr 17” oraz
„budowa obiektu Regionalnego Centrum Sportów Wodnych w Pabianicach”. 
Ponadto  dokonuje  się  przeniesień  między  zadaniami  inwestycyjnymi  w  Kancelarii
Prezydenta Miasta Pabianic w kwocie 4.400 zł w obrębie tej samej klasyfikacji budżetowej.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik -czy przetarg  na przebudowę chodnika już jest 
rozstrzygnięty.

Naczelnik Andrzej Różański- wniosek już jest bo są po przetargach, są oferty drogi dla 
rowerów najtańsza  oferta 380 tys. zł.
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Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały  –18, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 

Ad.3
Zaopiniowanie   projektu uchwały   w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.– 
proj. nr 5.  (zał nr 3).
uzasadnienie-Przenosi się kwotę 36.270 zł z zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa
boiska-Szkoła  Podstawowa nr  17”  na  zadania  inwestycyjne  realizowane  przez  Zarząd
Dróg  Miejskich.  Ponadto  przenosi  się  z  wydatków  bieżących  Zarządu  Dróg  Miejskich
kwotę 36.270 zł na zwiększenie rezerwy ogólnej.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały  –17, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 

Ad.4
Zaopiniowanie   projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/562/17 Rady Miejskiej w 
Pabianicach z dnia 17 sierpnia 2017r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Pabianicach – proj. Nr 7.(zał nr 4).
uzasadnienie-W związku z pomyłką pisarską dokonuje się stosownej zmiany w Uchwale
Nr XLV/562/17 z dnia 17 sierpnia 2017r. Poprzez zmianę zapisów dotyczących kapitału
zakładowego z kwoty 110.965.680,35 zł na kwotę 110.960.000 zł.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały  –17, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 

Ad.5
Zaopiniowanie   aneksu Nr 11  do porozumienia  komunalnego w sprawie międzygminnej 
komunikacji tramwajowej (zał nr 5).
Naczelnik Andrzej Rożanski -dot. tego co funkcjonuje linii zastępczej Z41 do 31.10.2017 r.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem   aneksu  –17, przeciw-0, wstrzymało się -0. 
Przyjęto. 

Ad.6
Sprawy różne-  nie było pytań. 
         
Nagranie CD – zał. Nr 6
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 14.45.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

      Monika Ludziejewska                                                       Grażyna Wójcik
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